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Protokół posiedzenia nr 58/22 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 19 styczeń 2022r. od godz. 15.30 do 16:30, tryb zdalny. 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych w trybie zdalnym 4 członków – 

lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć  

p.o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko  

Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. w Kętrzynie Dariusz Cycan. 

Ad. pkt  1. 

Posiedzenie otworzył Marian Toruński  - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt 2.  

Radny Rafał Rypina – zadał pytanie: dlaczego w porządku obrad jest brak projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński  - poinformował, że na konwencie zostało ustalone, że prace 

nad tym projektem rozpocznie Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych i przedstawi dla 

nas to co komisja wypracuje w toku dyskusji.  

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński  przedstawił poniższy porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1 przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programów: 1. „Opieka 

Wytchnieniowa” – edycja 2022  2. „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 

2022 realizowanych ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

3.2 przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora 

Okręgowego w Olsztynie z dnia 27 grudnia 2021r., doręczonej w dniu 30 grudnia 2021r.,  

na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr XI/79/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 

uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, wraz z odpowiedzią na skargę. 
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3.3 rozpatrzenia petycji dotyczącej podwyżek dla mieszkańców Kętrzyna za segregowane 

odpady. 

3.4 trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę 

Miejską w Kętrzynie. 

3.5 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.  

3.7 wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

3.8 zasad ustalania  wysokości i wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

3.9 ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

4. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2022r.  

5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 3 członków  w głosowaniu 3 głosy „za” 

– porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3.   

3.1 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko omówiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programów: 1. „Opieka 

Wytchnieniowa” – edycja 2022  2. „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 

realizowanych ze środków Funduszu Solidarnościowego. Poinformowała, że programy zostały 

opracowane przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej i kierowane są do:  

1„Opieka Wytchnieniowa” – do członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad 

dziećmi z orzeczeniem o niepełnosprawności lub osobami posiadającymi orzeczenie o znacznym 

stopniu niepełnosprawności, które wymagają usługi opieki wytchnieniowej. Celem Programu jest 

wsparcie członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad ww. osobami            

z niepełnosprawnością. Będzie on realizowany w formie świadczenia usługi opieki wytchnieniowej             

w ramach pobytu dziennego i pobytu całodobowego. 

2.„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 : 

- dzieci do 16 roku życia z orzeczeniem o niepełnosprawności łącznie ze wskazaniami: konieczności 

stałej lub długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku ze znacznie ograniczoną możliwością 

samodzielnej egzystencji oraz konieczności stałego współdziałania na co dzień opiekuna dziecka         

w procesie jego leczenia, rehabilitacji i edukacji; 

- osób niepełnosprawnych posiadających orzeczenie o umiarkowanym lub znacznym stopniu 

niepełnosprawności albo orzeczeniem równoważnym, które wymagają usługi asystenta                         

w wykonywaniu codziennych czynności oraz funkcjonowaniu w życiu społecznym.  
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Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  3 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 3 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.2 Sekretarz Miasta – Halina Kuriata omówiła projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Okręgowego w Olsztynie z 

dnia 27 grudnia 2021r., doręczonej w dniu 30 grudnia 2021r., na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie 

nr XI/79/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody                  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn, wraz z odpowiedzią na skargę. 

 Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.3 Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz udzieliła odpowiedzi na petycję w sprawie podwyżek za segregowane śmieci. 

Poinformowała, że wyliczenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Miejskiej Kętrzyn, zostało uznane za zgodnie z prawem, przez Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie. Kwestia 404 kg odpadów wskazanych na 1 mieszkańca rocznie to tylko 

statystyczna dana wpisana w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna, 

która nie była brana do wyliczeń ustalających opłatę za odpady komunalne dla mieszkańców Kętrzyna. 

Po rozliczeniu roku 2020 ilość odpadów przypadających na jednego mieszkańca wyniosła 399 kg. Do 

wyliczeń stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wzięto pod uwagę następujące 

czynniki: 

- rzeczywistą ilość wytworzonych (odebranych i zebranych) odpadów komunalnych przez mieszkańców 

Kętrzyna;  

- faktycznie poniesione koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi;  

- liczbę mieszkańców.  

Liczba mieszkańców przyjętych do rozliczenia została ustalona na podstawie złożonych przez 

właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Różnice pomiędzy osobami zamieszkałymi, a zameldowanymi są wyjaśnione na podstawie składanych 

oświadczeń do deklaracji. Deklaracje i oświadczenia aktualizowane i weryfikowane są każdego 

miesiąca.  

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, z pobranych opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi gmina pokrywa koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, które obejmują koszty:  

a) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych;  

b) tworzenia i utrzymania punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych;  

c) obsługi administracyjnej tego systemu; 

d) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami komunalnymi. 
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Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”- pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.4 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę Miejską w Kętrzynie. 

Radna Zofia Waszkiewicz poprosiła o wytłumaczenie § 3. W przypadku, gdy uprawnionym podmiotem, 

do którego zgłaszany jest wniosek o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej jest radny, klub radnych lub 

komisja Rady Miejskiej w Kętrzynie, wniosek składa się za pośrednictwem Burmistrza Miasta Kętrzyna, 

które zgłosił Radny Daniel Sapiński na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spaw 

Socjalnych. 

Radny Rafał Rypina – poinformował, że pierwotny projekt uchwały Klubu Radnych Prawo                    

i Sprawiedliwość  był inny ale został mocno okrojony przez Panią Mecenas.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.5 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”  - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.6 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2022.  

 Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  2 głosy „za”; 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.7 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej 

Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

Radna Zofia Waszkiewicz – zgłosiła kandydaturę radnego Mariana Toruńskiego, innych kandydatów 

nie zgłoszono. 

Radny Marian Toruński wyraził zgodę zostać przedstawicielem Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku 

Gmin „Barcja”. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  4 głosy „za”; 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 
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3.8 Przewodniczący Komisji Marian Toruński odczytał poprawkę do projektu uchwały w sprawie zasad 

ustalania  wysokości i wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie o treści: § 2 ust 1 otrzymuje 

brzmienie „Wysokość miesięcznej diety radnego, w zależności od pełnionej funkcji, stanowi 

procentowy udział w podstawie naliczenia diety, ustalonej zgodnie z  art. 25 ust. 6 ustawy                   

o samorządzie gminnym, stanowiącej 2,4 – krotność kwoty bazowej,  i wynosi”. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że uchwała jest projektem Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” 

i Skarbnik Miasta udzieliła kontrasygnaty w stosunku do projektu uchwały.  

Radny Rafał Rypina – poinformował, że chciałby zapoznać się z tą kontrasygnatą Skarbnika. Następnie 

zadał pytanie do projektodawców uchwały … bo w uzasadnieniu nie wynika z czego są to takie 

podwyżki w takiej wysokości i nie ma wskazanych skutków finansowych dla budżetu miasta… i jaki to 

będzie koszt wydatek. 2 pytanie dotyczyło…. rozbieżności wysokości tych zmian… z czego się 

orientuje, że były podwyżki w innych samorządach to praktycznie wszyscy dostali podwyżkę o tej 

samej wysokości a tu jest rozpiętość od 700 zł do 1168 zł skąd taka rozbieżność i nierówność 

traktowania radnych.  

Radna Zofia Waszkiewicz – poinformowała, że skutki finansowe będą dopiero widoczne kiedy ta 

uchwała w tej wysokości się ziści. Natomiast źródło sfinansowania tego jest w uzasadnieniu podane. 

Skutki finansowe w postaci różnicy pomiędzy dotychczas obowiązującą wysokością diet a wysokością 

wynikającą z niniejszej uchwały proponuje się pokryć z dochodów bieżących.  

Następnie Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały. 

Radni w głosowaniu : 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – komisja nie 

wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z poprawką. Komisja przy  

udziale 4 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”-  komisja nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

3.9  Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego 

Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

Radny Rafał Rypina -zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: 

„§2 otrzymuje brzmienie: 

Ustala się od 1 stycznia 2022r. wynagrodzenie Burmistrza Miasta Kętrzyn w wymiarze miesięcznym          

w wysokości 16 104,00 zł brutto, na które składa się: 

1. Wynagrodzenie zasadnicze  w kwocie brutto   - 8344,00 zł  

2. Dodatek funkcyjny w kwocie brutto:     - 2760,00 zł 

3. Dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia 

    zasadniczego i dodatku funkcyjnego w kwocie brutto   - 3331,00 zł 

4. Dodatek stażowy w wysokości 20% wynagrodzenia 

    zasadniczego w kwocie brutto:     - 1 668,80 zł 

Następnie Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały. 

Radni w głosowaniu : 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – komisja nie 

wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
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Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale 4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”-  

komisja nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Ad. pkt 4.  Radni zapoznali  ze stanowiskiem w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2022r i nie zgłosili poprawek. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie stanowisko i plan pracy komisji na I półrocze 2022r. 

Komisja przy udziale 4 członków obecnych na sali w głosowaniu : 4 głosów „za” jednogłośnie przyjęła 

stanowisko i plan pracy komisji. 

Ad. pkt 5.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków.  

Ad. pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 
 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
( - ) Marian Toruński 

 


